
Zápisnica z riadneho zasadnutia  
Rady školy pri ZŠ s MŠ, Michalská 398/8, Spišské Bystré 

 
 
Dňa: 04.10.2019 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Informácia o aktuálnych zmenách v obsadení Rady školy 
3. Hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za pedagogických 

zamestnancoch ZŠ a MŠ 
4. Prerokovanie plánovaného počtu tried v šk. roku 2020/2021 
5. Rozpočet na rok 2020 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
1.  Otvorenie a informácia o   

Zasadnutie otvorila a viedla Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy. 
Prítomných (viď prezenčná listina) ako aj hostí oboznámila s programom zasadnutia 
rady školy.   
 
Hlasovanie: 

Prítomných:9 
 

Neprítomných:0 
 

Predsedníčka konštatovala, že vyššie uvedený program zasadnutia rady školy je 
schválený. 
 

2. Informácia o aktuálnych zmenách v obsadení Rady školy 
 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy  privítala nových členov rady školy 
Mgr. Ivanu Husárovú, ktorá bola hlasovaním v pedagogickej rade školy zvolená za Mgr. 
Petru Tomajkovú a Mgr. Petra Tomajková bola zvolená v pedagogickej rade materskej 
školy za Bc. Dominiku Lopušekovú.  Zápisnice z volieb sú priložené v dokumentácii Rady 
školy. 
 
 

3. Hodnotiaca správa za šk. rok 2018/2019 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy oboznámil  prítomných s hodnotiacou správou za 
školský rok 2018/2019 za základnú školu. Hodnotiacu správu vypracovala RNDr. Mária 
Matonoková . 
Bc. Dominika Lopušeková zástupkyňa za materskú školu prečítala hodnotiacu správu 
za materskú školu, ktorú vypracovala Mgr. Viera Ujčíková. 



Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy dala hlasovať za predložené 
hodnotiace správy. 
Hlasovanie: 

Prítomných:10 
 

Neprítomných:0 
 

 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, konštatovala, že rada školy prijíma 
hodnotiacu správu za školský rok 2018/2019. 
 
 

4. Prerokovanie plánovaného počtu tried v šk. roku 2020/2021 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy predniesol rade školy nasledujúce počty tried a počty 
žiakov v jednotlivých triedach. Dńa 3.9.2019 otvorili novú špeciálnu triedu: 
 
O.A   8 žiakov  1.A 16 žiakov  1.B 15 žiakov  2.A 15 žiakov 
2.B 14 žiakov  3.A 16 žiakov  3.B 17 žiakov  4.A 20 žiakov 
4.B 16 žiakov 
 
 
5.A 19 žiakov  5.B 21 žiakov  5.C/7.C 8 žiakov 6.A 28 žiakov 
7.A 21 žiakov  8.A 17 žiakov  8.B 18 žiakov  9.A 23 žiakov 
9.B 10 žiakov 
 
Hlasovanie: 

Prítomných:10 
 

Neprítomných:0 
 

 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, konštatovala, že rada školy súhlasí 
s počtom tried a žiakov v jednotlivých triedach. 
 

5.  Návrh rozpočtu na rok 2020 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy vypracoval rozpočet na rok 2020 ako aj dôvodovú 
správu k rozpočtu a jednotlivých investíciám, ktoré sa budú týkať školy a školských 
zariadení. Rozpočet musí ešte prejsť rokovaním na obecnom zastupiteľstve. Návrh 
rozpočtu ako aj dôvodová správa sú prílohou k tejto zápisnici. 
 
Hlasovanie: 

Prítomných:10 
 

Neprítomných:0 
 

 



Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, konštatovala, že rada školy berie na 
vedomie  návrh rozpočtu na rok 2020. 
 
 

6. Diskusia 
 
Lýdia Javorská  členka rady školy sa informovala o preplatkoch v školskej jedálni. Mgr. 
Štefan Luha riaditeľ školy odpovedal, že požiada vedúcu školskej jedálni aby predložila 
vyúčtovanie stravy za predchádzajúci školský rok. 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy informoval členov rady školy, že škola prechádza 
procesom zmeny účtov v banke. Nové čísla účtov budú rodičom zverejnené cez triedne 
učiteľky v materskej škole, vychovávateľky v školskom klube, ako aj uvedené na 
webovej stránke školy. 
  
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy predniesol aj zmenu výšky nájomného za telocvičňu 
a školskú jedáleň. Zdôvodnil zmenu navýšenia nájomného zvýšením  cien energií. 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy dala hlasovať za bod č.5  zo 
zasadnutia rady školy z 22.8.2019 o hlasovaní „PER ROLLAM“ (hlasovanie formou 
mailového obežníka). 
 
Hlasovanie: 

Prítomných:10 
 

Neprítomných:0 
 

 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, konštatovala, že rada školy súhlasí  
s hlasovaním „PER ROLLAM“ 
 
 
Záver 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom ako 
aj hosťom. 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: Mgr. Veronika Orolinová 
 
V Spišskom Bystrom, dňa 04.10.2019 
 
 
 
         

 Ing. Denisa Lopušeková 
 predsedníčka rady školy 

 


